
پرســـپولیس بعـــد از قهرمانـــی در ســـه جـــام کـــه در اوایل تابســـتان رقم خورد 
یـــادی را تـــا الان ســـپری کـــرده اســـت. از همـــان فردای  روزهـــای پرحاشـــیه ز
قهرمانـــی سرخپوشـــان در جـــام حذفـــی، یحیی گل محمدی حـــرف از رفتن 
زد و باعث شـــد که پرســـپولیس چند هفته ای تحت تاثیر احتمال جدایی 
ســـرمربی اش قـــرار بگیـــرد. در ادامـــه یحیی به جمع سرخپوشـــان برگشـــت و 
بعد از مدتی کوتاه ماجرای فســـخ یک طرفه قرارداد توســـط علیرضا بیرانوند 
رخ داد که کلی حواشی برای پرسپولیس داشت. تاخیر در آغاز دور جدید 
یکنان به خاطر مشکلات مالی، عدم جذب مهاجم  ینات، اعتصاب باز تمر
... حواشـــی بود که قبل  ی خارجی و خارجـــی مدنظـــر گل محمدی، لغو اردو
از شـــروع فصـــل دامنگیر پرســـپولیس شـــد و باعث شـــد این تیـــم فصل را با 
یش با جذب نبیل  کلی حواشـــی آغاز کند. با شـــروع مســـابقات هم رضا درو
ن نظر ســـرمربی تیمش آغازگر ماجرای جدیدی شـــد. اتفاقی که  باهویی بدو
کافی بود تا یحیی حســـابی از کوره در رفته و بعد از چند نوتیس به باشـــگاه 
یکنان هم در حمایت  ماجـــرای فســـخ قراردادش را مطرح کند. در ادامـــه باز
از یحیی اعتصاب کردند تا به اصطلاح آش حســـابی شـــور شـــود. افت فنی 
پرســـپولیس دقیقا از همین هفته ها آغاز شـــد و با کنســـل شـــدن پاداش ها از 
یت باشـــگاه پرســـپولیس نیز بهانه خوبی دســـت آنها داده تا هر  ســـوی مدیر
یش بعد از شکســـت برابر ســـپاهان نیز  هفته از یک مســـاله گلایه کنند. درو
تـــلاش کرد با یک شـــوک تیمش را از بحـــران خارج کند اما خلاف این اتفاق 
یخی از ســـوی سرخپوشـــان علیه مدیرعامل  رخ داد و شـــاهد یک بیانیه تار
یش  باشگاه شـــان بودیم. اتفاقی که خیلی ها بعد از آن انتظار اســـتعفای درو
کنشـــی به این ماجرا از خود نشان نداد! این  را داشـــتند اما او کوچک ترین وا
همه اتفاقات حاشیه ای که در این چند ماه در پرسپولیس رخ داد به خوبی 
یت کار خودش را خوب انجام داده و  نشان می دهد که در این تیم نه مدیر

یکنان رفتار حرفه ای داشته اند.  نه ســـرمربی و باز

   یحیی تصمیم نهایی اش را گرفته است
ســـرمربی پرســـپولیس دیگـــر تمایلی بـــرای ادامه کار با مدیریت این باشـــگاه  
ندارد و اعتقادش این است که رفتنش از پرسپولیس خیلی به سود این تیم 
که شاید مدیریت این باشگاه با آمدن سرمربی جدید بخواهد  خواهد بود؛ چرا
خواسته های او را برآورده سازد. این حرفی است که یحیی به اطرافیانش زده 
و اعلام کرده که تصمیمش برای جدایی قطعی است و قصد ماندن ندارد. 
این در شرایطی است که نزدیکان یحیی در تلاشند او را متقاعد کنند که به 
کارش ادامه داده و حداقل تا پایان فصل بماند. در همین راستا آنها به باشگاه 
پرســـپولیس اعلام کرده اند که تا 24 ســـاعت آینده یحیی تصمیم نهایی اش 
را اتخاذ خواهد کرد. در واقع در ساعات پیش رو هر لحظه ممکن است که 

یحیی رســـما با هواداران پرسپولیس خداحافظی کند. 

   گل محمدی برای تصمیم نهایی وقت خواست
ســـرمربی پرســـپولیس از شـــرایط خود در این تیم رضایت ندارد و در روزهای 
اخیر به نزدیکان اعلام کرده که افرادی در باشگاه دوست ندارند که در این 
تیم موفق باشد و ترجیح می دهد برود تا پرسپولیس بیشتر از این بابت این 
یش  مساله آسیب نبیند. در همین راستا او سخت راضی شد که به دیدار درو
برود و درنهایت عصر روز گذشـــته این اتفاق رخ داد. گویا در جلســـه دیروز 
یحیـــی گلایه هایـــش را مطـــرح کرده و همچنان اصرار بـــه رفتن می کند. او به 

کید دارد که در شـــرایط فعلی بیش از هر زمان  تصمیم خود مصر اســـت و تا
یش مخالفت خود را با  دیگری نیاز به اســـتراحت دارد. در همین راســـتا درو
تصمیم یحیی اعلام کرده و از او خواسته در یک فرصت مناسب تر و زمان 
گر اتفاق خاصی رخ ندهد یحیی تا 24  بیشـــتری تصمیم بگیرد. از این رو ا
ســـاعت آینده تصمیم نهایی اش را درمورد ادامه کار در پرســـپولیس اتخاذ 
خواهد کرد. به گفته نزدیکان یحیی او تا قبل از اینکه به باشگاه پرسپولیس 
برود صد در صد حرف از رفتن می زد اما بعد از این جلسه فرصت خواسته 

ی بیشـــتر در مورد این تصمیم فکر کند.  که مقدار

   برنامه باشگاه برای کادرفنی چیست؟
باشـــگاه پرســـپولیس تا زمانی که جدایی یحیی گل محمدی قطعی نشده و 
این مربی توافقی جدا نشـــده اســـت هیچ اقدامی برای انتخاب جانشین او 
یش هرگز یحیی را از کار برکنار نخواهد کرد تا مجبور  نخواهد کرد. در واقع درو
به پرداخت تمام حق و حقوق او شـــود و در حقیقت منتظر اقدام رســـمی 
گر جدایی  یحیـــی بـــرای ادامه حضور یا جدایی از پرســـپولیس اســـت. اما ا
یحیی از پرســـپولیس حالت رســـمی پیدا کند آن وقت باشـــگاه پرسپولیس 
برای جذب ســـرمربی خارجی اقدام خواهد کرد. در همین راســـتا چه بســـا 
یر نظر دســـتیاران خارجی سرخپوشـــان اســـتارت  ینـــات سرخپوشـــان ز تمر

یش بتواند بهترین تصمیم را برای جانشـــینی یحیی بگیرد.  بخورد تا درو

   برانکو؛ گزینه اول 
باشـــگاه پرســـپولیس در تابستان امســـال که صحبت از عدم تمایل یحیی 
گل محمـــدی بـــرای مانـــدن در این تیم بود، به دنبال این بودند تا برانکو را به 
خدمت بگیرند که این مربی پیغام داد تا پایان جام ملت ها با عمان قرارداد 

هم 600 هزار دلار اســـت. اما الان شرایط دارد و مبلـــغ فســـخ قراردادش 
یتـــش در عمـــان فـــرق کـــرده و برانکو چند  هفتـــه دیگـــر مامور
برانکو در تازه ترین گفت وگویش با بـــه پایـــان خواهد رســـید. 
ی های »فرهیختـــگان« اعلام کرد  ی باز که همه تمرکزش رو
امیـــدوار اســـت کـــه در این جام جام ملت هاست و خیلی 

او هرگونه پیشـــنهاد رســـمی از بتوانند شگفتی ساز شوند. 
رد کـــرد امـــا گفـــت چـــون پرســـپولیس را در این مقطع 

پـــا و بـــه پایـــان قـــراردادش نزدیـــک  و از ار می شـــود 
رسیده است اما آســـیا پیشـــنهاداتی به دســـتش 

ی های عمان در جـــام ملت ها موکول کرده  تصمیـــم نهایـــی را بـــه بعـــد از باز
اســـت. در واقـــع می توان این برداشـــت را از صحبت هـــای برانکو کرد که در 
صورت رســـیدن پیشـــنهاد از پرسپولیس با بررسی همه پیشنهادات بهترین 

تصمیـــم را برای ادامه کار خواهد گرفت. 

   پرسپولیس پولی برای جذب بازیکن ندارد
یاد به این مساله اشاره  گرچه در روزهای اخیر ز یت باشگاه پرسپولیس ا مدیر
کرده که قوانین سقف قرارداد اجازه نداد او در نیم فصل مهاجم مدنظر یحیی 
را بگیرد اما واقعیت امر این است که در تابستان همین موضوع بهانه خوبی 
شـــد تا این مدیر قید جذب مهاجم مدنظر یحیی را بزند، از این جهت که 
ینه هایش با  این باشگاه شدیدا با مشکلات مالی مواجه بوده و هست و هز
درآمد هایش اصلا همخوانی ندارد. کلا درآمد پرسپولیس از اسپانسرهایش 
ینه های این باشـــگاه تا  تا پایان فصل به 200 میلیارد نمی رســـد درحالی که هز
پایان فصل بالای 400 میلیارد تومان تخمین زده شـــده اســـت. ضمن اینکه 
باشگاه پرسپولیس نزدیک به سه میلیون دلار هم بدهی بانکی دارد. با توجه 
ید  به موارد اشاره شده این باشگاه در نقل و انتقالات زمستانی پولی برای خر
یش به اختلاف  یکن ندارد و هوادار متمول هم چند ماهی است که با درو باز
خورده و کمکی به پرســـپولیس نمی کند. در چنین شـــرایطی پرســـپولیس در 
یکن جدیدی به خدمت بگیرد. موردی که  نیم فصل بعید اســـت بتواند باز

یحیی هم به خوبی متوجه آن اســـت. 

   نبیل ماندنی شد!
باشگاه پرسپولیس همان طور که برخلاف نظر یحیی گل محمدی در آخرین 
روز ارســـال لیســـت آسیایی اش نبیل باهویی را به خدمت گرفت در شرایط 
فعلـــی هـــم در نظـــر دارد برخلاف نظر ایـــن مربی او را در جمع سرخپوشـــان 
حفـــظ کنـــد. البتـــه این اتفاق فقط درصورتی رخ می دهد که یحیی رســـما از 
پرســـپولیس جدا شـــود. نفراتی که در پرسپولیس واســـطه حضور باهویی در 
ایـــن تیم شـــدند همچنـــان اعتقاد دارند که او به کار تیم شـــان می آید و الان 
یکن یورگن  گر آن باز یکن دیگـــری فکر کنند، حتی ا زمانـــی نیســـت که به باز
لوکادیـــا باشـــد. در کل می تـــوان گفـــت از رفتـــن یحیی از پرســـپولیس، نبیل 
و واســـطه هایش ســـود خوبـــی خواهند بـــرد. ضمن اینکـــه احتمال ضعیف 
بازگشت لوکادیا به جمع سرخپوشان هم بعد از جدایی یحیی 

به صفر خواهد رسید. 

ی کشـــورمان به شدت نیازمند تمرکز و تقویت  گرچه شـــاید تیم ملی تیرانداز ا
اســـت و در مســـابقات قبلی درخشـــش همیشگی را نداشـــت اما نگاهی به 
ادوار گذشـــته المپیک نشـــان می دهد ایران معمولا بیش از یک ســـهمیه در 
یـــس نیز به دنبـــال چیزی بیش از  المپیک هـــای اخیـــر داشـــته و حـــالا در پار
یک ســـهمیه تفنگ و یک ســـهمیه تپانچه در زنان اســـت. سهمیه هایی که 
کنون توسط شرمینه چهل امیرانی و هانیه رستمیان کسب شده اند اما این  تا
ی ایران راهی اندونزی شده تا در مسابقات  کافی نیست و تیم ملی تیرانداز
یع  انتخابی المپیک شرکت کند. مسابقاتی که آخرین مرحله مسابقات توز

ســـهمیه المپیک در قاره آسیا خواهد بود. 

   همه ستاره های ایران
تیم ملی کشـــورمان در المپیک 2020 توکیو شـــش ســـهمیه داشت که بهترین 
عملکرد این رشته محسوب می شود، اتفاقی که با مدال طلای جواد فروغی 
در تپانچـــه ماندگار شـــد. این درحالی اســـت که فروغی تـــا این لحظه موفق 
کارتا برای سهمیه  یس نشـــده اســـت و در جا به کســـب ســـهمیه المپیک پار
تلاش می کند. به غیر از فروغی، 12 تیرانداز دیگر نیز برای ســـهمیه المپیک 

. امیر  تلاش می کنند که ســـهم زنان هفت نفر اســـت و ســـهم مردان پنج نفر
یان، مهیار صداقت  یا نوروز جوهری خو و سجاد پورحسینی در تپانچه و پور
یو پنج  ی در المپیک 2016 ر و امیرمحمد نکونام در تفنگ. سهمیه تیرانداز
و در المپیک 2012 لندن ســـه ســـهمیه بوده اســـت و فرد مشـــترک حاضر در 

این دو المپیک یک نفر اســـت؛ الهه احمدی. 

   کار دشوار دختران
گرچه هنوز با آنچه مدنظر خودش و ما اســـت، فاصله دارد و  الهه احمدی ا
کار ســـختی برای رســـیدن به المپیک در پیش دارد اما همیشـــه نشـــان داده 
که ســـتاره روزهای ســـختی تیم ملی اســـت و حالا درصورت کســـب سهمیه 
یو 2016 به چشـــم خواهد دید.  ســـومین المپیک خود را پس از لندن 2012 و ر
یم،  الهـــه ای کـــه او را با خاطرات و روزهای روشـــن دو المپیـــک به خاطر دار
جایـــی کـــه در هـــر دو دوره بـــه فینـــال رســـید و شـــانس اصلی کســـب مدال 
المپیـــک بـــود. نجمـــه خدمتی نیـــز از حضور ناموفـــق در المپیـــک توکیو به 
دنبال یک تجربه بزرگ دیگر است و درصورت کسب سهمیه برای سومین 
بار راهی المپیک می شـــود. فاطمه کرم زاده، فاطمه امینی و یلدا ســـلیمانی 
هم جوان ترهای تیم هســـتند که برای کســـب سهمیه می جنگند. در تپانچه 
نیز دومین و آخرین امید ایران برای کســـب ســـهمیه گلنوش ســـبقت اللهی 
یو نیز حضور داشته و به دنبال  است. تیرانداز باتجربه که در المپیک 2016 ر

دبل حضور در المپیک اســـت. 

   برای درخشش دوباره
یع می شود و کسب سهمیه  در مسابقات اندونزی در هر ماده دو سهمیه توز
یس در اندونزی یکی از مهم ترین اتفاق هایی که می تواند در حال  المپیک پار
یر فشار انتقادات  ی ایران بیفتد، رشته ای که به شدت ز حاضر برای تیرانداز
اســـت و مدت ها اســـت آن طور که باید، عملکرد درخشـــانی از ستاره هایش 
ی  ندیده ایم. مســـاله ای که مصطفی ســـلیمی فرد، مربی و کارشناس تیرانداز
در گفت وگو با »فرهیختگان« آن را تایید کرد و گفت: »مســـابقات اندونزی 
برای ما خیلی حســـاس اســـت چون تقریبا می توان گفت که آخرین مرحله 
یل هم  اســـت، یعنـــی مـــا در مســـابقات اندونزی متوجه می شـــویم کـــه در برز
؟ و این تماما  می توانیم شانســـی برای کســـب ســـهمیه داشته باشـــیم یا خیر
یم که که بتوانیم حداقل یک ســـهمیه در  به تیراندازان بســـتگی دارد. امیدوار
ی دوباره به  هر رشـــته تفنگ و تپانچه داشـــته باشـــیم و ســـتاره های تیرانداز
درخشش برسند و انتقادات از آنها کمتر شود. به غیر از ستاره هایی مانند 
فروغی و احمدی که در تیم هســـتند و همیشـــه انتظارات از آنها بالا اســـت، 
یان و امیرمحمد نکونام نیز جزء شـــانس های کســـب ســـهمیه هستند.  نوروز
یادی  ی دارد و انتظار ز در تپانچـــه هم گلنوش ســـبقت اللهی جـــای امیدوار

یم که به ســـهمیه برسد.«  دار

دوداینوضعیتبهچشمپرسپولیسوهوادارانشمیرود

وقت کشی به سبک یحیی و درویش

نگاهیبهشرایطتیراندازانکشورماندرمسابقاتکسبسهمیهالمپیک

کارتا سکویی برای پاریس جا

ش
ورز

ش
ورز
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

خدادادسرانجامباامیرتماسگرفت

عذرخواهی غزال تیزپا از قلعه نویی
تیم ملی فوتبال ایران درحالی عصر روز گذشته به منظور برپایی اردوی 
متصـــل بـــه اعزام به جام ملت های آســـیا 2023 قطر عازم جزیره کیش 
شد که در این اردو خبری از خداداد عزیزی مشاور سرمربی تیم ملی 
نبوده و به نظر می رسد باید کار وی در این تیم در آستانه رقابت های 
جام ملت های آســـیا را تمام شـــده دانست. نکته قابل توجه اینکه طی 
روزهای گذشته و در پی یک ماجرای جنجالی که شب یلدا و در یک 
برنامه تلویزیونی به وقوع پیوســـت، خداداد عزیزی ضمن گلایه از امیر 
قلعه نویی بابت عدم تماس با وی بعد از خداحافظی و اســـتعفایش 
از همراهی با تیم ملی، نســـبت به این موضوع انتقاداتی را مطرح کرده 
و به نوعی اعلام کرد که توقع داشـــت تا ســـرمربی تیم ملی فوتبال ایران 
بعـــد از اعـــلام اتمام همکاری خداداد با تیم ملی با وی تماس گرفته و 
دلایل این امر را از وی جویا شود. البته بعدا به مواضع قلعه نویی در این 
زمینه در »فرهیختگان« اشـــاره کردیم؛ هرچند گروه رســـانه ای تیم ملی 
در اقدامی مصلحتی این واکنش سرمربی تیم ملی را تکذیب کرد. با 
این حال شنیده می شود عزیزی به تازگی با قلعه نویی در تماسی از وی 
عذرخواهـــی کـــرده و به وی اعلام می کنـــد منظورش در صحبت های 
مطرح شـــده آن طـــور نبوده که عنوان شـــده اســـت! با ایـــن اتفاق به نظر 
می رسد دوباره بین طرفین صلح برقرار شده هرچند عدم واکنش رسمی 
قلعه نویی به عزیزی خود نشان از آن داشت که سرمربی تیم ملی قصد 

ندارد به این مجادله در آستانه جام ملت ها ورود کند. 

جزئیاتیازورزشگاهجدیداستقلال
استارتازتابستانآینده

40 هزار نفری با هزینه 550 میلیون دلاری
جلســـه هماهنگی جهت شـــروع پروژه احداث ورزشـــگاه اختصاصی 
استقلال  ایران، سه شنبه گذشته با حضور رئیس شرکت توسعه و تجهیز 
اماکن ورزشی، خطیر مدیرعامل باشگاه استقلال، سمیعی نایب رئیس 
هیات مدیره باشگاه استقلال به همراه مدیرکل مجموعه ورزشی آزادی، 
سالمی زاده مدیرعامل شرکت JTA قطر و مدیران ارشد شرکت IBN مالزی 
و TJA چین در دفتر مدیریت ورزشـــگاه آزادی برگزار شـــد. در خصوص 
طرح پیشنهادی ساخت ورزشگاه اختصاصی باشگاه استقلال ایران، 
بحث و گفت و گو شد و مقرر شده طی روزهای آینده تفاهمنامه ساخت 
ورزشـــگاه اختصاصی استقلال ایران با شرکت IBN مالزی امضا شود؛ 
هر چند در این خصوص شـــنیده می شـــود. نکته قابل توجه اینکه این 
ورزشگاه که از گنجایش 40 هزار نفری برخوردار است با هزینه ای بالغ بر 
550 میلیون دلار توسط شرکت مالزیایی و با سرمایه گذاری این شرکت 
طی برآورد زمانی دو ساله ساخته خواهد شد و قرار است شرکت سازنده 
در ازای ساخت این مجموعه ورزشی که شامل سالن همایش ها، رستوران 
و احتمالا موزه باشگاه خواهد بود تا چند سال از درآمدهای باشگاه در 
استفاده از این مجموعه سهیم باشد. همچنین شنیده می شود استارت 

این ورزشگاه تابستان سال آینده خواهد بود.

مربیآرژانتینیتمایلیبهبازگشتبهفوتبالایرانندارد

کالدرون  دور  از  رادار  پرسپولیس
ســـرمربی ســـابق پرســـپولیس که در واقع یحیی گل محمدی جانشین 
او شـــد، این روزها باز هم زمزمه بازگشـــتش به جمع سرخپوشان مطرح 
شـــده اســـت. گابریل کالدرون در حالی از ســـرمربیگری پرســـپولیس 
کنار گذاشـــته شـــد که تیمش در صدر جدول قرار داشـــت، اما چون 
یفرد، مدیرعامل وقت پرسپولیس تشخیص داد  محمدحســـن انصار
او بایـــد جایـــش را به یحیی گل محمدی بدهد این اتفاق در آن مقطع 
رخ داد. اما کاظمی، ایجنت کالدرون در ایران درباره شایعه بازگشت 
این مربی به پرســـپولیس به »فرهیختگان« گفت: »پرســـپولیس تا الان 
هیچ پیشـــنهاد رســـمی ای برای بازگشـــت کالدرون نداده اســـت و هر 
خبری در این مورد مطرح شده را تکذیب می کنم. ضمن اینکه من هر 
هفته با کالدرون صحبت می کنم و او تمایل چندانی برای کار کردن 
در فوتبال ایران ندارد. از این جهت که اعتقاد دارد حواشی در فوتبال 
یاد است و خیلی از مشکلات قبل هنوز در لیگ برتر و  ایران خیلی ز
همچنین باشگاه پرسپولیس پا بر  جاست.« وی همچنین در واکنش 
به این سوال که چرا کالدرون بعد از جدایی از پرسپولیس تنها در یک 
تیم دیگر مربیگری کرد و این روزها کم کار شـــده اســـت؟ عنوان کرد: 
»به هر حال او در شرایط خوبی پرسپولیس را ترک نکرد و کم لطفی هایی 
یادی را رد کرد، چون  به وی شد. به این خاطر بعد از آن پیشنهادهای ز
دوست دارد در فضایی کار کند که شرایط برای کسب موفقیت فراهم 
باشد. به طور نمونه همین یکی دو هفته پیش پیشنهاد کار در تیمی 
از امارات را رد کرد، چون اعتقاد داشـــت این تیم هیچ شانســـی برای 
رســـیدن به قهرمانی ندارد و باشگاه شـــان قصد هزینه کردن ندارد. به 
هر صورت او به همکاری اش با یک باشگاه از اسپانیا و یک باشگاه 
از آرژانتین که در زمینه استعدادیابی است  همچنان ادامه می دهد.«

اخبار کوتاه

یگانه عصاری
خبرنگار
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